
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
Interpellation  
 
Vatten är en begränsad resurs och en grundläggande förutsättning för ett fungerande samhälle 
och näringsliv. För att främja ett ansvarsfullt nyttjande av Gävle kommuns vattenresurser och 
säkerställa effektiv och hållbar vattenhushållning har flertalet av våra partier blivit kontaktade 
av lokala eldsjälar och sakkunniga Bernt Moberg, Bernt Jonsson, Lars Ljunggren och Dennis 
Bergman som alla på olika sätt är engagerade i att förbättra och utveckla våra lokala 
vattendrag. Utifrån detta, utifrån vårt partis vattenpolitik och utifrån vårt ställningstagande i 
en tidigare inlämnad e-petition om att förvärva och riva Strömsbro kraftverk i Testeboån samt 
genom min partikollega Tord Fredriksens ambition om behovet av att förbättra 
badvattenkvalitén i Forsbybadet har jag följande frågor till berört kommunalråd;  
 

- Hur går framtagandet av att ta fram en vattenplan som skydd för föroreningsspridning 
och övergödning av våra ytvattenförekomster?  

- Hur går det med framtagandet av en vattenstrategi? 
- Vad ingår i den eventuella strategin? 
- När beräknas den eventuella vattenstrategin gå ut på remiss? 

 

 

 

Isabella Bexell, Vänsterpartiet  

 

 


